
Kallelse till årsmöte utomhus 13 augusti 2020
Årsmötet för Järlåsa vägförening i mars 2020 ställdes in pga
pandemin men nu gör vi ett nytt försök och kallar till möte  

torsdagen den 13/8 2020 kl 18.30 
vid grillplatsen invid elljusspåret bakom skolan. Medtag gärna

egen fällstol om du vill vara säker på att få en sittplats. I
händelse av regn har vi möjlighet att gå in i skolans matsal.

 Dagordning

§1. Mötets öppnande
§2. Godkännande av kallelse och dagordning
§3. Val av ordförande och sekreterare för mötet
§4. Val av två justeringsmän

§5. Verksamhetsberättelse för 2019
§6. Ekonomisk redogörelse för 2019 och revisorernas rapport 
§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2019

§8 a. Framställningar från styrelsen 
* vägskötsel för väg till fastigheterna Ålands-Västerby 19:5, 19:6 samt 19:7
* övertagande av del av Fribergavägen som idag förvaltas av god man till dödsbo
§8 b. Motioner från medlemmar 
* Önskemål från Sågbacken om skrapning, grusning, farthinder o vägspegel
* Upprustning, ev. asfaltering Mejerivägen
* Breddning eller mötesplatser Sjöstavägen
 
§9. Fastställande av årsavgift 2021 – debiteringslängd samt beräknade utgifter 2020
§10. Ersättning/arvode till styrelsen, revisorer och valberedning.

§11. Val av 2 styrelseledamöter (2 år) och 2 suppleanter (1 år).
§12. Val av ordförande
§13. Val av revisor och revisorssuppleant
§14. Val av valberedning

§15. Övriga frågor
§16. Mötets avslutande

Välkomna 
Styrelsen Järlåsa vägförening

Möteshandlingar samt bilagor till §8 finns på www.jarlasavagforening.se   - 
Handlingar och fastighetsförteckning = debiteringslängd kommer att finnas vid 
mötet. 



Bilagor till § 8 a

* Samfälligheten Ålands-Västerby vid Fallet vid Sjöstavägen slut önskar att Järlåsa vägförening tar 
över skötseln av deras vägstump och de är beredda att betala för en lantmäteriförrättning. Styrelsen  
är positiv till att ta över vägen om de ordnar förrättning och ordnar en vändplan för plog- och 
sandbil. Ärendet bör tas upp för beslut vid årsmötet.

* Uppsala vatten har begärt och erhållit ledningsrätt för vatten- och avloppsledningarna i den nya 
vägen vid Friberga. Berörda fastigheter samt Järlåsa vägförening kommer att erhålla viss ersättning 
för detta. I samband med möte hos kommunens lantmäteri framkom att en del av Fribergavägen är
en egen fastighet som ägs av tre äldre dödsbon samt ett likviderat aktiebolag. Länsstyrelsen har 
utsett en god man för fastigheten och frågan kom upp om vägfastigheten kan skänkas till Järlåsa 
vägförening. Vidare kommer Vattenfall att i samband med dragning av el till de nya fastigheterna 
på Fribergavägen att ta bort luftledningen och gräva ned kablarna. Järlåsa vägförening kommer att 
påverkas av detta då ledningarna till reningsverket kommer att bytas ut och den nya ledningen 
kommer att dras under Fribergavägen. Vi har skrivit på ett REV-avtal med Vattenfall för detta 
intrång. 

Bilagor till § 8 b

* Vi på Sågbacken önskar en skrapning av vägen snarast då den varit eftersatt länge. Lagningen av 
de stora hålen precis vid infarten uppskattades, men en skrapning av hela vägen behövs.
Även gångvägen upp till spåret behöver fyllas på med grus, något vi uppfattade skulle göras i 
samband med flytten av postlådorna.
Sedan har vi funderingar kring farthinder på området. Som ni vet har de på Sågbacken blivit stulna 
och det behövs en ny lösning (som vi förstått det är den modellen vi haft inte längre ok att köpa in) 
då vissa i samhället kör alldeles för fort genom området.
Det önskas även en vägspegel i det skarpa hörnet vid Sågbacksvägen 22, då det känns som en 
tidsfråga innan någon blir påkörd där. Gärna i kombination med farthinder.

Med vänlig hälsning,
Johan Hedberg
Ordförande Sågbackens samfällighetsförening

* Önskemål inför årsmötet. Har sänt bilder på Mejerivägen till Teodora. Den är i väldigt dåligt skick 
enligt min mening. Lagningar och nedsjunkna områden efter hela vägen. 
Vid regnigt väder står vattnet i svackorna. Ganska djupt vid postlådorna bl.a. Efter fiberdragningen 
är det diken över vägen. 
Tycker kanske att det må vara vår tur att få den asfalterad. 
Är annars nöjd med snöröjning och sandning.
Med vänlig hälsning
Ingrid Ohlsson Mejerivägen 11. 

* Hej!
Vi har ett önskemål om att bredda Sjöstavägen alternativt i andra hand bygga bättre mötesplatser 
längs vägen. 

Med vänlig hälsning, 

Amelie och Tomas Propst, Sjöstavägen 11


